

CZ

V prostorách s vysokou hladinou hluku se necítíme dobře a tento aspekt vede často ke snížení pracovní efektivity.

Na základě těchto vědeckých poznatků jsme vyvinuli Akustické křeslo MUSHKA od firmy FORMDESIGN, které umožňuje flexibilní realizaci různorodých kancelářských struktur a podporuje akustickou optimalizaci, kterou je docílena vyšší produktivita, motivace a výkonnost.

Akustické křeslo MUSHKA vyniká nejen svou vynikající funkčností, ale i nadčasovým vzhledem, címž je vítaným doplňkem každé kanceláře.

Vaše Výhody:

- designový nábytek vysoké kvality
- individuální řešení pro kancelářské prostory
- sklopné-variabilní-estetické
- atraktivní cena-v poměru s funkčností
- výroba dle požadavku zákazníka (vyběr potahové látky, povrchové úpravy...)
- k dostání i jako dvoulavice

...

EN

It is not comfortable for us being in very loud places, this aspect is the cause of decline in working efficiency.

On the basis of these scientific facts we have produced the acoustic armchair MUSHKA, made by the company FORMDESIGN. This armchair allows flexible realization of varied office structures and it supports acoustic optimization by which is achieved higher productivity, motivation and productivity.

The acoustic armchair MUSHKA excels in its brilliant functionality as well as in timeless design. It is a welcome complement of every office.

The advantages:

- high-quality of design furniture
- individual design of office spaces
- folding – variable – aesthetic
- very attractive price in comparison with functionality
- the production can be according to customer's requirements (range of upholstering cloths, ...)
- available as a two seats sofa

...

DE In Räumen mit einem hohen Schallpegel fühlt man sich nicht gut und dieser Aspekt führt oft zur Reduzierung der Arbeitseffizienz.

Aufgrund dieser wissenschaftlichen Erkenntnisse haben wir den Akustiksessel MUSHKA der Firma FORMDESIGN entwickelt, der die flexible Ausführung verschiedener Bürostrukturen ermöglicht und die akustische Optimierung unterstützt, wodurch die eine höhere Produktivität, Motivation und Leistungsfähigkeit erzielt wird.

Der Akustiksessel MUSHKA zeichnet sich nicht nur durch seine herausragende Funktionsfähigkeit, sondern auch durch sein zeitloses Aussehen aus, was ihn zu einem sehr willkommenen Zubehör eines jeden Büros macht.

Ihre Vorteile:

- Designmöbel von hoher Qualität
- individuelle Lösung für Büroräume
- zerlegbar-klappbar-variabel-ästhetisch
- attraktiver Preis im Verhältnis zur Funktionsfähigkeit
- Produktion nach Wunsch des Kunden (Auswahl des Bezugsstoffs, der Oberflächenbehandlung...)
- erhältlich auch als Doppelbank

...



SOFA
SOFA

MUSHKA





Mushka - křeslo / Armchair / Sessel

Mushka Double